



5 REASONS FOR A HOLIDAY AT THE SPORTS & FAMILY HOTEL KARAWANKENHOF****

- 1 Direct access to the KärntenTherme:** the hotel offers direct access to the KärntenTherme, one of the most modern and versatile thermal and spa areas in Austria with ladies only area (sauna, steambath, relaxing rooms). Guests can make unlimited use of the swimming pool and sauna, as well as the wellness and gym facilities.
- 2 Natural location with mountain views:** The hotel is located at the foot of the Karawanken Mountains, surrounded by breathtaking mountain scenery and close to the lakes of Faak and Ossiach. The combination of the tranquillity of nature and the proximity to outdoor sports activities, including the Mount Dobratsch Nature Park, makes the hotel attractive for nature lovers.
- 3 Halal cuisine on request and regional specialities** prepared with fresh, local ingredients. The cuisine offers a mix of Carinthian, Austrian and international dishes.
- 4 Free access to the "Thermal Urquellbecken",** the only thermal pool in Europe built directly upon a spring, where the thermal water is completely renewed every three hours.
- 5 Family-friendly:** numerous activities for children and families, such as a play and fun area, special family offers and multilingual childcare in the hotel's Croco Club.

OUR ROOMS AND APARTMENTS

all with air condition

- **DOUBLE ROOM SPA VIEW OR CLASSIC 26m²**
with connecting doors
- **FAMILY ROOM 47m²**
Plenty of space for parents and children! Living-night area with seating area and double bed, separate children's room with two single beds.
- **JUNIOR SUITE 56m² - Possible extension:**
The Junior Suite can be extended with a connecting door to an adjoining double room (26 m²).
- **DELUXE FAMILY ROOM 63m²**
Spacious room with living room and two separate bedrooms, perfect for families, this room provides space and freedom for both parents and children.

- **APPARTEMENT TYP „LUSSARI 27m²**
- **APPARTEMENT TYP „DOBRATSCH" 37m²**
- **APPARTEMENT TYP „MANGART" 38m²**
- **APPARTEMENT TYP „TRIGLAV" 48m²**

Are you a fan of holiday apartments and of absolute freedom during your holiday? Then the Karawankenhof apartment complex is the perfect place for you. Ten spacious, modern apartments await you here with sunny balconies, a fully equipped kitchen including a refrigerator, a shower, and much more.

from
€ 120,-
per person and
night with
breakfast

Airport transfers (Ljubljana, Klagenfurt, Venice or Salzburg) on request.

ADDITIONAL WELLNESS PACKAGES OF THE SPA KÄRTNEN THERME





5 أسباب لقضاء عطلة في فندق KARAWANKENHOF الرياضي والعائلي ****

- 1 الوصول المباشر إلى سبا KärntenTherme: يوفر الفندق إمكانية الوصول المباشر إلى سبا KärntenTherme، وهو أحد أكثر المناطق الحرارية والمنتجعات الصحية حداثة وتنوعاً في النمسا، وبه منطقة مخصصة للسيدات فقط (ساونا وحمام بخار وغرف استرخاء). يمكن للضيوف الاستفادة بشكل غير محدود من المسبح والساونا، بالإضافة إلى المنتجع والجيم.
- 2 موقع طبيعي به إطلالة على الجبل: يقع الفندق عند سفح جبال Karawanken، وتحيط به مناظر جبلية خلابة ويوجد بالقرب من بحيرتي فاك وأوسياتش. الدمج بين هدوء الطبيعة والقرب من الأنشطة الرياضية الخارجية، بما في ذلك منتزه Mount Dobratsch الطبيعي، يجعل الفندق جذاباً لمحبي الطبيعة.
- 3 توجد أطعمة حلال عند الطلب ووجبات إقليمية مطهورة بمكونات طازجة ومحلية. يقدم المطبخ مزيجاً من أطباق كارينثيا والنمسا والأطباق العالمية.
- 4 دخول مجاني إلى مسبح "Thermal Urquellbecken" الحراري، وهو المسبح الحراري الوحيد في أوروبا المبنى مباشرة على نبع، حيث تُجدد المياه الحرارية بالكامل كل ثلاث ساعات.
- 5 مناسب للعائلات: تُوجد العديد من الأنشطة للأطفال والعائلات، مثل منطقة اللعب والمرح، وعروض عائلية خاصة وطرق رعاية أطفال متعددة اللغات في نادي Croco بالفندق.

جميع غرفنا وشققنا

مكيفة

- شقة من النوع "LUSSARI" بمساحة 27 متر مربع
- شقة من النوع "DOBRATSCH" بمساحة 37 متر مربع
- شقة من النوع "MANGART" بمساحة 38 متر مربع
- شقة من النوع "TRIGLAV" بمساحة 48 متر مربع
- هل تُحب الشقق المخصصة لقضاء العطلات والحرية المطلقة أثناء عطلتك؟ في هذه الحالة ستكون شقق Karawanken Hof هي المكان المثالي لك. حيث بها عشرة شقق فسيحة وحديثة مزودة بشرفات مشمسة ومطبخ مجهز بالكامل بما في ذلك ثلاجة ودش وأكثر من ذلك بكثير.

- غرفة مزدوجة مطلة على السبا أو غرفة كلاسيكية بمساحة 26 متر مربع مع أبواب متصلة
- غرفة عائلية بمساحة 47 متر مربع مساحة كبيرة للأباء والأطفال! منطقة معيشة ليلية مع منطقة جلوس وسرير مزدوج، وغرفة أطفال منفصلة بسريرين فرديين.
- جناح جونيور بمساحة 56 متر مربع - إمكانية التوسعة: يمكن توسعة الجناح الجونيور بباب متصل بغرفة مزدوجة مجاورة (بمساحة 26 متر مربع).
- غرفة عائلية ديلاكس بمساحة 63 متر مربع غرفة واسعة مع غرفة معيشة وغرفتي نوم منفصلتين، مثالية للعائلات، حيث توفر هذه الغرفة مساحة وحرية لكل من الآباء والأطفال.

النقل من المطار (من ليوبليانا، أو كلاغنفورت، أو البندقية، أو سالزبورغ) عند الطلب.



باقات المنتجع الإضافية في سبا
KÄRTNEN THERME

